
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 26 maja  2008 roku

SE-PO.0063-4-5/08

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- obecny
3. Krystian Dąbrowski- obecny
4. Marian Kita- obecny
5. Hanna Szotowska- obecna
6. Danuta Walczak- nieobecna
7. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrza,  Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Wacław 
Majcherczyk-  TKKF  „Saturn”,  Henryk  Michalski-  MOSiR  Czeladź,  Maria  Kańtoch-  KKS 
„Olimp”, Dariusz Pietrzykowski- KS „Górnik Piaski”, Krzysztof Zdeb- MŚKS „Omega Czeladź”, 
Małgorzata Świder MZS Czeladź, Renata Hilarowicz- MCKS Czeladź. 

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Sport w mieście. Funkcjonowanie klubów sportowych oraz klas sportowych w mieście.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące. 

Dot. punktu 1

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę  przedstawicieli  poszczególnych   stowarzyszeń  o  omówienie  przedłożonego  materiału, 
przedstawienie swoich problemów, potrzeb oraz osiągnięć.

Renata Hilarowicz                   -                             MCKS, Miejski Zespół Szkół  

- Omawia materiał przedstawiony radnym. 

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. D. Penar - Przewodniczący Komisji
2. R. Hilarowicz - MCKS, Miejski Zespół Szkół
3. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza
4. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
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Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy są jakieś wnioski?

Andrzej Mentel                        -                             Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Uważam, iż sport w naszym mieście idzie w dobrą stronę. Największym mankamentem jest baza 
sportowa. Wnioskuję o zakup balonu.

Dyskusja nt.  w/w wniosku 

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza
2. H. Michalski - Dyrektor MOSiR
3. D. Penar - Przewodniczący Komisji

Małgorzata Świder                -                             MZS Czeladź  

- Omawia materiał przedstawiony radnym. 

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. K. Zdeb - MŚKS Czeladź 
2. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza
3. D. Penar - Przewodniczący Komisji

Małgorzata Świder                -                             MZS Czeladź  

- Podsumowując chciałam powiedzieć, iż przez ostatnie dwa lata mamy problemy z naborem. Na 
tym etapie  nie  możemy starać  się  o  uzyskanie  statusu  szkoły  sportowej.  Liczymy  na  lepszą 
współpracę ze szkołami gminnymi. Z trudem w tym roku stworzyliśmy klasę sportową. 

Dariusz Pietrzykowski                        -                             Górnik” Piaski  

- Omawia materiał przedstawiony radnym.
- Chciałem nadmienić, iż brak jest boiska treningowego, oraz problem ogrodzenia boiska. 

Maria Kańtoch                         -                             KKS „Olimp”  

- Omawia materiał przedstawiony radnym.

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. D. Penar - Przewodniczący Komisji
2. M. Kańtoch - KKS „Olimp”
3. K. Zdeb - MŚKS „Omega Czeladź”
4. M. Kita - Członek Komisji
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Wacław Majcherczyk                           -               TKKF „Saturn”  

- Omawia materiał przedstawiony radnym.

Henryk  Michalski                   -                             Dyrektor MOSiR  

- Omawia materiał przedstawiony radnym.

Maria Kańtoch                         -                             KKS „Olimp”  

- Zgłaszam problem braku odpowiedniej bazy sportowej do lekkiej atletyki. ( skocznia do skoku w 
dal, rzut oszczepem i dyskiem)

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Po  zamknięciu  dyskusji,  przechodzimy  do  przegłosowania  projektu  uchwały  w  sprawie   
przyjęcia do wiadomości informacji nt.:    „Sport w mieście”. Proponuję przyjąć ten punkt w 
całości. Kto z państwa jest za?

GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
1 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że materiał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do przegłosowania wniosków.
− Wniosek nr 1:
 Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wnioskuje o dokonanie sprawdzenia planu konstrukcji  
boiska  do  koszykówki  z  uwzględnieniem  położenia  tartanowej  nawierzchni  na  podłożu  
piasku. Jest ślisko i  są kontuzje- Gimnazjum Nr 1.  Takie samo boisko w Będzinie przy  
Gimnazjum jest bezpieczne. 
−

- Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty  przez Komisję.

- Wniosek Nr 2:

Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wnioskuje  o  przygotowanie  informacji  dot.   wykonania  
nowej skoczni w dal na stadionie im. J. Pawełczyka.
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- Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty  przez Komisję.

- Wniosek Nr 3:

Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości zakupu balonu (zadaszenia) na boisku do piłki  
ręcznej (20mx40m) ze sztuczną nawierzchnią przy MZS do wykorzystania w okresie jesienno- 
zimowym. 

- Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
1 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty  przez Komisję.

Dot. punktu 2

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych. 
- Proszę panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2008 rok.

Urszula Polak-Wałek                           -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Anna Ślagórska                      -                             Zastępca Burmistrza  

- Omawia projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka  w żłobku prowadzonym 
przez gminę Czeladź oraz projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki  żywieniowej  i  stałej 
opłaty w przedszkolach prowadzonych przez gminę Czeladź i zasad zwalniania z tych opłat.

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma pytań proponuję zaopiniować te dwa projekty uchwał.
- to z państwa radnych jest za projektem uchwały w sprawie  ustalenia opłat za pobyt dziecka  w 

żłobku prowadzonym przez gminę Czeladź?
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GŁOSOWANIE

2 za
1 przeciw
3 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka  w żłobku 
prowadzonym przez gminę Czeladź została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję.

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Kto z państwa radnych jest za projektem uchwały w sprawie  ustalenia stawki żywieniowej i stałej 
opłaty w przedszkolach prowadzonych przez gminę Czeladź i zasad zwalniania z tych opłat?

GŁOSOWANIE

2 za
3 przeciw
1 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie  ustalenia stawki żywieniowej i stałej opłaty 
w przedszkolach prowadzonych przez gminę Czeladź i zasad zwalniania z tych opłat nie 
została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję.

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy są jakieś pytania?

Andrzej Mentel                      -                             Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Chciałem spytać panią burmistrz co z podwyżkami dla pracowników obsługi i administracji?

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza  

- Wnioski dyrektorów są i jest również pozytywna opinia pana burmistrza w tym zakresie. 
- Jakie są przyczyny nie przyjęcia projektu uchwały w sprawie   ustalenia stawki żywieniowej i 

stałej opłaty w przedszkolach prowadzonych przez gminę Czeladź i zasad zwalniania z tych 
opłat?

Hanna Szotowska                         -                             Członek Komisji  

- Jeżeli prowadzimy politykę prorodzinną więc niech będzie prorodzinna.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.
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     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek

6


